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ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ИКОНОМИКА, СОБСТВЕНОСТ И ДИГИТАЛНА 

ТРАНСФОРМАЦИЯ 

П Р О Т О К О Л  № 9 1  

от извънредно заседание на Постоянната  комисия по икономика, собственост и 

дигитална трансформация съвместно с Постоянната комисията по финанси и 

бюджет,  проведено на 25.05.2023 г., 09:30 часа и излъчено във Facebook 

страницата на СОС 

        Днес, 25.05.2023 г., в сградата на Столичната община, ул. „Московска” № 33, зала I 

се проведе извънредно заседание на Постоянната комисия по икономика, собственост и 

дигитална трансформация, съвместно с Постоянната комисия по финанси и бюджет. 

        Заседанието беше открито в 09.30 часа и ръководено от г-н Стефан Марков - 

председател на Постоянната Комисията по финанси и бюджет и от г-н Николай Стойнев 

– председател на Постоянната Комисия по икономика, собственост и дигитална 

трансформация. 

предс. Николай Стойнев: При направената проверка на кворума на членовете на 

Постоянната  Комисия по икономика, собственост и дигитална трансформация, беше 

установено, че към началото на заседанието 12 общински съветници участват в 

присъствено заседание,  както следва: 

1. Николай Стойнев – председател; 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател; 

3. Прошко Прошков; 

4. Стефан Марков; 

5. Татяна Георгиева; 

6. Димитър Вучев; 

7. Христиан Петров; 

8. Милка Христова; 

9. Грети Стефанова; 

10.  Пеню Пенев; 

11.  Методи Лалов; 

12.  Михаил Петров. 
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 Поради което, заседанието може да бъде проведено. Списъкът на присъстващите 

членове на комисията е приложен към протокола – Приложение № 1. 

 

предс. Николай Стойнев: Комисията по икономика има само една точка в дневния ред. 

Колеги, имате ли бележки по дневния ред? Няма. Преминаваме към гласуване на дневния 

ред. Членовете на комисията гласуваха предложения от председателя на комисията 

дневен ред, както следва: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Въз основа на гласуването комисията реши: 

Приема дневния ред на заседанието. 

Приетият дневен ред е приложен към протокола – Приложение № 2. 

предс. Стефан Марков: Колеги, здравейте.  

При направената проверка на кворума на членовете на Постоянната комисия 

по финанси и бюджет беше установено, че към началото на заседанието 11 общински 

съветници - участват в присъствено заседание, както следва: 

1. Стефан Марков – председател; 

2. Ваня Тагарева – зам.-председател; 

3. Зафир Зарков; 

4. Екатерина Йорданова; 

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Стефан Марков За 

4. Прошко Прошков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Милка Христова За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За  

12. Михаил Петров За 

                               Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 



3 
 

5. Радослав Абрашев; 

6. Христиан Петров; 

7. Борислав Иванов; 

8. Бойко Димитров; 

9. Борис Милчев; 

10. Пеню Пенев; 

11. Петко Димитров. 

При проверка на кворума се установи, че отсъстват двама общински съветници –   

г-н Иван Таков – зам. председател и г-н Михаил Ставрев. 

Поради което,  заседанието може да бъде проведено. 

 

Колеги, имаме кворум имате ли по дневния ред забележки от Комисията по 

финанси и бюджет? Няма бележки. 

              Преминаваме към гласуване на дневния ред.  

№ Поименно гласуване:   

1. Стефан Марков – председател За 

2. Ваня Тагарева – зам. председател За 

3. Зафир Зарков За 

4. Екатерина Йорданова За 

5. Радослав Абрашев За 

6.  Христиан Петров За 

7. Борислав Иванов За 

8. Бойко Димитров За 

9. Борис Милчев За 

10. Пеню Пенев За 

11. Петко Димитров За 

  Общо гласували:   

  в т.ч.: 11 

                                 За 11 

                                Против - 

                               Въздържали се - 

 

предс. Стефан Марков: Дневният ред се приема единодушно. 

Предлагам да започнем с точа 2 на Комисията по икономика и Комисията по финанси, 

която е съвместна. 

 

По т. 1 от дневния ред: доклад вх. № СОА23-ВК66-5020/23.05.2023 г. от Николай 

Стойнев – общински съветник, относно определяне на представител на Столична община 

в Общото събрание на акционерите във „Воден свят – Банкя“ АД и даване на мандат на 

представителя на Столична община в Общото събрание на  акционерите във „Воден свят 



4 
 

– Банкя“ за гласуване на точките от дневния ред на обявеното за 09.06.2023 г. извънредно 

Общо събрание на акционерите  

предс. Стефан Марков: води заседанието на комисията. 

г-н Николай Стойнев: Благодаря, набързо ще кажа, колеги има Общо събрание, в 

доклада сте се запознали на „Воден свят – Банкя“ ние имаме там миноритарно участие в 

размер на 10 % от капитала. Съобразно дневния ред са предложили приемане на 

Годишни финансови отчети за 2019, 2020, 2021 година, като единствено в пълната си 

част документацията е предоставена за 2019 година, която е заверена и от одитор. За 2020 

година и 2021 година нямаме, но тези отчети са обединени в една точка и за това 

предлагаме първо, представител на Столична община в Общото събрание да бъде 

Симеон Младенов Колев, колегата.  

     По точка първа, която е свързана с приемане на проверени и заверени годишни 

финансови отчети да му възложим да гласува „Не подкрепя“. 

     По точка втора - избор на одитор на дружеството, не сме наясно с процедурата, по 

която е избрана, предлагаме той да се „Въздържи“, тъй като все пак трябва да има такъв 

одитор за 2022 година, не че тези 10 %, които притежаваме по някакъв начин ще повлияят 

на крайното решение на Общото събрание.  

     По точка трета от дневния ред - освобождаване от отговорност на членовете на Съвета 

на директорите му възлагаме да гласува „Не подкрепя“ и съответно сте видели, че ако 

имат допълнително точки да „Не подкрепя“ включването им в дневния ред, както и ако 

такива бъдат включени да гласува „Не подкрепя“. 

        Това е най-общо. 

предс. Стефан Марков: Благодаря. Колеги, имате ли въпроси? Няма. 

        Преминаваме към гласуване от съвместно двете комисии, както във вторник. 

       Комисията, като водеща, въз основа на състоялите се разисквания по доклада, 

становището на Постоянната комисия по финанси и бюджет, подкрепя доклада и 

предлага следните изменения: 

В т. I от проекта за решение след текста: „…ЕИК 121277005“ да се допълни: „Симеон 

Младенов Колев“. 

В т. II. 1. от проекта за решение след текста: „да гласува“ да се допълни текста: „НЕ 

ПОДКРЕПЯ….“ 

В т. II. 2. от проекта за решение след текста: „да гласува“ да се допълни текста: 

„ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ….“ 

В т. II. 3. от проекта за решение след текста: „да гласува“ да се допълни текста: „НЕ 

ПОДКРЕПЯ….“ 
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ПК по финанси и бюджет подкрепя доклада и предлага изменение в проекта за решение. 

предс. Стефан Марков: Приема се точката единодушно. Благодаря на Колегите от 

комисията по икономика. Тези от тях, които искат да останат за бюджета и за нашата 

точки са добре дошли. 

          Поради изчерпване на дневния ред, председателят на комисията Николай Стойнев 

закри заседанието в 09:45 часа. Протоколът е изготвен на  31.05.2023 г. 

Изготвил: 

   

П 

 

Иванка Галова 

старши експерт 

 

Председател на Постоянната  

комисия по икономика, 

собственост и дигитална 

трансформация: П 

 Николай Стойнев 

 

 

Зам.-председател на 

Постоянната  комисия по 

икономика, собственост и 

дигитална трансформация: 

 

 

 

П 

 

 Ботьо Ботев 

                                                  

№ Поименно гласуване:   

1. Николай Стойнев – председател За 

2. Ботьо Ботев – зам.-председател За 

3. Стефан Марков За 

4. Прошко Прошков За 

5. Татяна Георгиева За 

6. Димитър Вучев За 

7. Христиан Петров За 

8. Милка Христова За 

9. Грети Стефанова За 

10. Пеню Пенев За 

11. Методи Лалов За  

12. Михаил Петров За 

                               Общо гласували:  12 

                                                    в т.ч.:  

                                 За 12 

                                 Против - 

                                 Въздържали се - 


